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BRG.0002.05.2024 

Protokół Nr V/2024 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 23 września 2024 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Piotr Kołodziej. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

obecnych w chwili rozpoczęcia sesji było 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli:  

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

3. Juchacz Przemysław – adwokat  

4. Drzażdżewski Paweł – Radny Rady Powiatu Inowrocławskiego 

5. Organista Jerzy – Delegat Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej 

6. Bober Adam – sołtys sołectwa Stanomin 

7. Nakonieczny Przemysław – sołtys sołectwa Modliborzyce 

8. Wochna Monika – starszy inspektor  

Ad.1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pan Piotr Kołodziej oznajmił, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 09:00 otworzył sesję słowami „Otwieram V sesję Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitał Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, Skarbnika 

Gminy Panią Annę Kuberską, adwokata Pana Przemysława Juchacza, zaproszonych gości, 

radnych, sołtysów i wszystkich obecnych pracowników Urzędu Gminy.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie Radny Piotr Kołodziej zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje 

zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków, a porządek sesji został przyjęty. 

Porządek obrad V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 
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1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty nie zaliczane do 

sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku za I półrocze 

2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby sekretarzem obrad V sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia została radna Sylwia Kraszewska. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radną przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnej Sylwii Kraszewskiej na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 
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12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 15 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnej Sylwii Kraszewskiej na 

sekretarza obrad. 

Ad.3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Piotr Kołodziej zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radny Dariusz Barczak - wyraził zgodę 

radny Dawid Szwemin - wyraził zgodę 

radny Marek Świerkowski - wyraził zgodę 

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radny Dariusz Barczak, 

radny Dawid Szwemin oraz radny Marek Świerkowski. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w ww. składzie została powołana przez radnych 15 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radnego Marka Świerkowskiego. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytała radna 

Renata Gawrysiak, jako sekretarz obrad IV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 
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10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy jest jakiś skutek rozmów w sprawie 

utworzenia Muzeum w Parchaniu? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że Muzeum zostało utworzono zgodnie z podjętą uchwałą przez 

radnych na ostatniej sesji. Rozmowy z Panem Rubnikowiczem dotyczyły możliwości 

pozyskania wsparcia finansowego na jego utrzymanie.  

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Anna Kuberska - Skarbnik Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

13.09.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola kosztów utrzymania Gminnej Biblioteki Publicznej wraz z filiami (plany 

inwestycji przebudowy). 

2. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za I półrocze 

2024 roku. 
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3. Kontrola kosztów oświetlenia ulicznego za I półrocze 2024 roku. 

4. Kontrola zaplanowanych i niezrealizowanych inwestycji w roku 2024. 

20.09.2024 r., na którym omawiano materiały na V sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła trzy posiedzenia: 

09.07.2024 r., komisja wyjazdowa w celu oceny stanu dróg gminnym po okresie zimowym; 

11.09.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Spływ opłat za wodę, ścieki i odpady komunalne za I półrocze 2024 r. 

2. Spływ podatków i opłat lokalnych za I półrocze 2024 r. wraz z ulgami i umorzeniami. 

3. Pozyskane środki zewnętrzne przez Urząd Gminy w Dąbrowie Biskupiej w I półroczu 

2024 r. na inwestycje oraz plan pozyskania środków zewnętrznych w II półroczu 

2024 r. oraz w roku 2025. 

4. Analiza oszczędności w kosztach energii. 

5. Stan budżetu gminy po I półroczu 2024 r. wraz z planem wydatków na II półrocze 

2024 roku. 

20.09.2024 r., na którym omawiano materiały na V sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

17.09.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego 2024/2025 roku. Zapoznanie się ze 

stanem obiektów i realizacja zaplanowanych remontów – informacja Dyrektorów 

Szkół (komisja wyjazdowa).  

2. Opracowanie wniosków do projektu budżetu gminy Dąbrowa Biskupia. 

20.09.2024 r., na którym omawiano materiały na V sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła trzy 

posiedzenia: 

12.09.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Dąbrowa 

Biskupia. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w okresie wakacji i w związku 

z rozpoczęciem roku szkolnego. 

2. Realizacja interpelacji zgłaszanych przez radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

16.09.2024 r., komisja wyjazdowa w celu przeglądu placów zabaw i boisk na terenie gminy; 
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20.09.2024 r., na którym omawiano materiały na V sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 minut przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 15 radnych.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła posiedzenia.  

Ad.8. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty nie zaliczane do 

sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku za I półrocze 2024 

roku. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższą informację. Poinformowała, że w omawianym 

okresie udzielono następujących dotacji: 

1) na dofinansowanie kosztów usuwania odpadów z 4 cmentarzy parafialnych na 

terenie gminy Dąbrowa Biskupia na ogólną kwotę 8 000,00 zł.  

Dotacje zostaną rozliczone najpóźniej w terminie do dnia 31.12.2024r. 

2) na dofinansowanie bieżącego utrzymania wód i urządzeń wodnych w kwocie 

13 000,00 zł, w tym Wiejska Spółka Wodna Przybysław otrzymała dotację w kwocie 

5 000,00 zł oraz Wiejska Spółka Wodna Ośniszczewo otrzymała dotację w kwocie 

8 000,00 zł. 

Dotacje zostaną rozliczona najpóźniej w terminie do dnia 20.12.2024r. 

3) na realizację zadania w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej dla 

Ludowego Zespołu Sportowego „Dąb” Bąkowo na kwotę 43 000,00 zł.  

Dotacja zostanie rozliczona najpóźniej w terminie do dnia 30.01.2025r. 

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr V/26/2024 w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Renata Gawrysiak – poprosiła o wyjaśnienie mieszkańcom dlaczego jest taka 

podwyżka. 

Pani Anna Kuberska – poinformowała, że zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków przedsiębiorstwo komunalne (w przypadku 

gminy Dąbrowa Biskupia jest to urząd gminy) przedstawia do Wód Polskich taryfy na 3 lata 

do zatwierdzenia. Nowa taryfa wejdzie w życie 25 września br. Cena wody w kolejnych latach 

obowiązywania taryfy wzrośnie o 36% ,40% i 43%. Natomiast cena ścieków wzrośnie 

w kolejnych latach o 18,86% , 22% i 25%. W związku z tym, że cena za ścieki jest zbyt wysoka, 

to proponuje się, tak jak w poprzednich latach dopłatę z budżetu gminy. Dlatego proponuje 

się obniżenie cen ścieków odpowiednio w każdym roku o 15,39%, 15,86% i 16,24%. Dodała, 

że te ceny za wodę i ścieki są tak wysokie, ponieważ ostatnie taryfy były uchwalane 3 lata 

temu, a od tego czasu bardzo mocno wzrosły ceny m.in. energii elektrycznej, koszty 

wynagrodzeń itp.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem ww. uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr V/27/2024 w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radny Samuel Kurzyna – poinformował, że jego zdaniem czas, w którym powyższy temat się 

podnosi jest nieodpowiedni, ponieważ cały czas otrzymują informacje, że nie ma na nic 

pieniędzy w budżecie.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 11 73.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 20 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel PRZECIW 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 11 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, 1 głos był przeciwny i 3 głosy wstrzymujące się. Uchwała 

Nr V/28/2024 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr V/29/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2024 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-

2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 23 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 
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12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr V/30/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035 stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Norbert Michalak zgłosił następujące wnioski: 

1) naprawa drogi gminnej w Konarach w szczególności od posesji 27-36. Poinformował, 

że problem był zgłaszany na zebraniu wiejskim w czerwcu i do tej pory nic z tym nie 

zrobiono. Poprosił Wójta Gminy oraz panią Skarbnik Gminy o zabezpieczenie środków na 

zalepienie dziur przed okresem zimowym. Natomiast radnych poprosił o skupienie się nad 

tym odcinkiem drogi i w przypadku możliwości pozyskania środków zewnętrznych, wylania 

tam nowej nawierzchni; 

2) uzupełnienie zjeżdżalni na placu zabaw w Konarach, ponieważ stoi sama konstrukcja 

od zjeżdżalni, bez ślizgu albo usunięcia całej konstrukcji w przypadku zgody zebrania 

wiejskiego, skoro i tak nie spełnia swojego zadania; 

3) wymianę zdjęcia profilowego na portalu społecznościowym Facebook, ponieważ 

widnieje jeszcze stary budynek urzędu gminy, a obecnie jest on odnowiony oraz 

odblokowanie możliwości komentowania postów, które gmina udostępnia. 

Radna Renata Gawrysiak – zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) zainstalowanie lampy na końcu zabudowań ulicy Topolowej w Dąbrowie Biskupiej 

(interpelacja w tej sprawie była składana w listopadzie ubiegłego roku); 

Wójt Gminy – odpowiedział, że aby zainstalować lampę musi być projekt 

i najprawdopodobniej będzie to zrobione w Radojewicach i w Dąbrowie Biskupiej, ale raczej 

nie na ulicy Topolowej. Zostanie to sprawdzone po sesji. 

2) Czy jest możliwe, że droga w Nowym Dworze zostanie zrobiona w obecnym roku? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie może tego obiecać, ponieważ umowa z wykonawcą na 

wykonanie tej drogi podpisana jest do końca kwietnia 2025 roku. 
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3) zaznaczyła, że w przeszłości Wójt Gminy wspominał o konieczności utwardzenia 

odcinka ulicy Młyńskiej od drogi wojewódzkiej przy zabudowaniach. Poprosiła, żeby mieć 

na uwadze zabezpieczenie w budżecie na 2025 rok środków finansowych na wykonanie 

chociażby projektu, ponieważ mieszkają tam 2 osoby niepełnosprawne na wózkach; 

4) poprosiła o uporządkowanie miejsc pamięci po rożnych uroczystościach, gdzie zostają 

uschnięte kwiaty, czy wypalone znicze, na co zwracają uwagę mieszkańcy np. Pierania. 

Trudno powiedzieć, czy ma się tym zająć szkoła, czy gmina? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że skoro miejsce znajduje się przy szkole, to oni powinni o to 

dbać. Dodał, że jest często przy szkole w Pieraniu i nie zauważył tego, żeby szkoła nie dbała 

o to miejsce.  

Radna Renata Frontczak – poruszyła problem transportu publicznego istniejącego na terenie 

gminy Dąbrowa Biskupia, a w szczególności chodzi o sołectwo Modliborzyce, Parchanie, czy 

Wonorze. Mieszkańcy nie mają możliwości dojechać z wymienionych sołectw do Dąbrowy 

Biskupiej, gdzie mieści się ośrodek zdrowia, bank, urząd gminy, poczta itp. Problem nasilił się 

po tym jak przestał funkcjonować ośrodek zdrowia w Parchaniu. Dodała, że na ostatnim 

zebraniu wiejskim były liczne głosy mieszkańców w tej sprawie. Zdaje sobie sprawę z tego ile 

gmina corocznie dopłaca do transportu publicznego. W związku z powyższym zadała pytanie, 

czy gmina może w jakiś sposób wymóc, żeby jednak było to połączenie z wymienionych 

sołectw do Dąbrowy Biskupiej oraz jeden dodatkowy kurs do i z Inowrocławia? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeśli chodzi o transport publiczny kilka lat temu firma 

obsługująca teren całej gminy, zrezygnowała ze świadczenia części tych usług. Dlatego na 

jednej ze stron te usługi świadczy powiat, we współpracy z gminą i do każdego 

wozokilometra gmina dopłaca, co w tym roku daje kwotę ok. 120 000,00 zł. Na skalę gminy 

są to ogromne pieniądze i nie wyobraża sobie, żeby ta kwota była jeszcze wyższa. Nie 

wyobraża sobie również, co byłoby, gdyby Powiat Inowrocławski zrezygnował z tego 

transportu publicznego. Na koniec Wójt Gminy dodał, że zostały wysłane kurendy w 

sołectwach należących do byłego ośrodka zdrowia z zapytaniem, czy gdyby powstał nowy 

ośrodek zdrowia, to ilu mieszkańców by się tu zapisało i niestety odzew jest bardzo mały.  

Radna Renata Frontczak – zaznaczyła, że nie ma żadnego połączenia do Dąbrowy Biskupiej 

z Modliborzyc.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że ten transport jest nakierowany na tzw. miejsca wykluczone 

z transportu publicznego.  

Radny Marek Świerkowski – zgłosił następujące wnioski: 

1) uzupełnienie ubytków na drogach powiatowych, ponieważ w ubiegłym roku trzeba 

było zbyt długo czekać z tymi pracami, bo do lata obecnego roku. Jest jesień 

i problem dziur znowu się pojawił. Dodał, że jakość wykonanych prac na drogach 

powiatowych nie jest najlepsza; 
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2) naprawa poboczy dróg wojewódzkich, ponieważ dziury na końcu jezdni i koleiny są 

tak duże, że jeśli wpadnie w nie w okresie zimowych samochód osobowy, to może 

prowadzić to do nieszczęścia. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że dzisiaj w urzędzie gminy będzie przedstawiciel Zarządu Dróg 

Wojewódzkich i zaprasza na to spotkanie.  

Pan Paweł Drzażdżewski – poinformował, że zgłosił do Zarządu Dróg Powiatowych wszystkie 

problemy zgłaszane na ostatniej sesji dotyczące dróg powiatowych na terenie gminy 

Dąbrowa Biskupia. Wspomniał, że w najbliższym czasie ma również odbyć się spotkanie 

przedstawicieli ZDP z przedstawicielami gminy Dąbrowa Biskupia, żeby naprawić najbardziej 

newralgiczne miejsca w celu zapewnienia bezpieczeństwa.  

Sołtys sołectwa Modliborzyce – poinformował, że w imieniu mieszkańców złożył wniosek do 

budżetu gminy na 2025 rok, dotyczący zadania „budowy drogi pieszo-rowerowej 

Modliborzyce – Parchanie”. Przewidywany koszt I etapu dokumentacji projektowej szacuje 

się na 30 000,00 zł i źródłem finansowania są (zgodnie z uchwałami zebrań wiejskich) środki 

pochodzące z funduszu sołeckiego sołectwa Parchanie i Modliborzyce. W związku z tym, że 

przedmiotowa droga wpisuje się w plan rozbudowy dróg rowerowych na terenie powiatu 

inowrocławskiego, wnosi o zawarcie porozumienia z przedstawicielami powiatu 

inowrocławskiego, w celu dofinansowania zadania oraz podziału obowiązków. Prosi również 

o pozytywne rozpatrzenie wniosku.  

Wójt Gminy – dodał, że przed wyborami samorządowymi był wraz z sołtysem sołectwa 

Modliborzyce na spotkaniu u pani Starosty Powiatu Inowrocławskiego w związku ze ścieżki 

pieszo-rowerową. Na tym spotkaniu pani Starosta zasygnalizowała, że gdyby tylko gmina 

postarała by się o dokumentację projektową, to cały koszt realizacji inwestycji bierze na 

siebie Starostwo Powiatowe.  

Radny Igor Szulc – zgłosił wniosek, żeby radni byli poinformowani o terminie spotkania 

z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radna Renata Gawrysiak – zgłosiła wniosek w sprawie interwencji odnośnie ulicy 

Topolowej, która jest drogą powiatową, a zarazem prowadzi do urzędu gminy i powinna być 

wizytówką, a tak naprawdę jej stan jest w bardzo złym stanie, podobnie jak chodnik przy tej 

drodze.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy odnośnie realizacji zadania, o którym 

wspomniał sołtys Modliborzyc, na gminie spoczywa wykonanie projektu, a realizacja jest po 

stronie Starostwa Powiatowego? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak, ale w pierwszej kolejności należy w tej sprawie podpisać 

porozumienie ze Starostwem Powiatowym. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy ktoś rozmawiał z właścicielami gruntów, na 

których miałaby powstać omawiana droga pieszo-rowerowa, czy wyrażą zgodę? Dodał, że 

chcemy robić projekt, a nic oprócz obietnic nie mamy? Podobna sytuacja jest w Stanominie, 
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gdzie wydaliśmy pieniądze na projekt, cały czas go aktualizowaliśmy, a chodnika nadal nie 

ma.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że w tej chwili nie odbyły się żadne rozmowy z właścicielami 

gruntów.  

Sołtys sołectwa Modliborzyce – odpowiedział, że temat omawianej drogi pieszo-rowerowej 

jest prowadzony od ok. 5 lat. Mieszkańcy również podpisali petycję w tej sprawie, jednak 

nikt nie będzie narzucał Powiatowi Inowrocławskiemu, którędy tą ścieżkę rowerową mają 

prowadzić. Może coś zmieści się w pasie drogowym.  

Następnie Pan Przemysław Nakonieczny – zgłosił wniosek w sprawie zmiany organizacji 

ruchu w Modliborzycach przy blokach, ponieważ obecnie jest tylko ograniczenie prędkości 

do 70km/h i jest niebezpiecznie. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad.15. Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady V sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończył posiedzenie Rady Gminy 

o godzinie 12:00. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 26 czerwca 2024 r. 

Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Sylwia Kraszewska   Piotr Kołodziej 

Protokółowała: 

Monika Wochna 


